
Inleiding 

Bij de totstandkoming van het uitnodigingskader zijn initiatiefnemers. Deze bijlage bevat een uitdraai van 

de inhoudelijke e-mails die verstuurd zijn naar en ontvangen zijn van de vertegenwoordiger van de 

grondeigenaren die onderdeel uitmaakt van deze groep van initiatiefnemers (geen datumprikkers e.d.). Het 

betreft acht overleggen (waarvan één in aanwezigheid van de wethouder energie) en de mailwisseling ter 

voorbereiding van de RIB van 4 juni. Alleen van het overleg in aanwezigheid van de wethouder is een 

verslag gemaakt. Deze is bijgevoegd.  

In de correspondentie worden regelmatig vragen gesteld aan de initiatiefnemers. Door de grondeigenaren 

zijn deze vragen niet schriftelijk beantwoord. Soms is een mondeling antwoord gegeven en soms is geen 

antwoord gegeven. Telefoonnummers, privé mailadressen en gegevens van ondersteunende medewerkers 

zijn onzichtbaar gemaakt. 

Bijeenkomst Initiatiefnemers 6 december 2019 

Van: Kraaij, Hans <h.kraaij@utrecht.nl>  

Verzonden: vrijdag 20 december 2019 11:13 

Aan: 'arjen.vander.meer@bam.com'; 'Bob van Overbeeke' <bob@vocom.nu>; 

'freek.wisseloo@bhmsolar.nl'; @gmail.com'; 'hugo.nijhoff@am.nl'; 

'Jorrit.Visser@eneco.com'; ' @gmail.com'; 'Karin.deBacker@eneco.com'; 'Roche van Velthoven - 

Tomorrow Energy (r.vanvelthoven@tomorrowenergy.nl)' <r.vanvelthoven@tomorrowenergy.nl>; 

; 'Inge Verhoef' <      @live.nl> 

CC: Duurzame Energie Rijnenburg <duurzame-energierijnenburg@utrecht.nl>; Simon, Johan 

<johan.simon@utrecht.nl> 

Onderwerp: Onderzoeken definitief voorstel energielandschap 

Beste initiatiefnemers, 

Een collegebesluit over het raadsvoorstel energielandschap Rijnenburg en Reijerscop is 

aanstaande. We mikken er nu op om op 16 januari naar buiten te gaan met een raadsvoorstel 

voor vaststelling van de visie en het uitnodigingskader. Daarna is de raad aanzet. 

Het voorstel zal onderbouwd worden met diverse onderzoeken, waarvan ik er een paar alvast 

met jullie wil delen: 

- Rapportage business case analyse

- Samenvatting van natuuronderzoeken

- Route survey

- Juridische analyse

Vandaag ben ik nog bereikbaar voor vragen en daarna weer vanaf 2 januari. 

Bijlage 6 - 

Rapportage busines

Bijlage 7 

Samenvatting natuu

Bijlage 8 Route 

survey Windpark Rij

Bijlage 10 

Juridische analyse aa

Fijne dagen en een goede jaarwisseling! 











Bijeenkomst Initiatiefnemers 1 oktober 2019 

Van: Kraaij, Hans  

Verzonden: woensdag 25 september 2019 18:10 

Aan: 'arjen.vander.meer@bam.com'; 'freek.wisseloo@bhmsolar.nl'; @gmail.com'; 

'Hakkan@TomorrowEnergy.nl'; 'hugo.nijhoff@am.nl'; 'Jorrit.Visser@eneco.com'; ; 

'Karin.deBacker@eneco.com'; Valerie van Hagen <Valerie.vanHagen@statkraft.com>; @live.nl' 

CC: Duurzame Energie Rijnenburg <duurzame-energierijnenburg@utrecht.nl>; 

@utrecht.nl>; Simon, Johan <johan.simon@utrecht.nl> 

Onderwerp: Bijeenkomst Initiatiefnemers Rijnenburg 

Beste initiatiefnemers, 

Jullie zijn uitgenodigd om op dinsdag 1 oktober 10.00-11.30 (locatie ANNE) met ons te 

spreken over het energielandschap Rijnenburg en Reijerscop. Procesmatig is er niets nieuws te 

melden ten opzichte van ons vorige overleg. Ook niet over de politieke positiebepaling als het 

gaat om energie en woningbouw. Daarom zou ik vooral willen spreken over de invulling van 

het uitnodigingskader die hiervan onafhankelijk is (afgezien van de posities van de 

zoekgebieden).  

Bijgesloten is een concept van dit uitnodigingskader. Gelieve deze vertrouwelijk te behandelen, 

omdat er nog van alles in kan wijzigen. Omdat een goed uitnodigingskader niet tot stand kan 

komen zonder inbreng van de partijen voor wie het zal gelden, deel ik dit nu wel met jullie. De 

hoofdvraag is: kunnen jullie hiermee uit de voeten? 

Ik wil met name de volgende delen van het uitnodigingskader met jullie bespreken: 

1. Planologische besluitvormingsprocedures, inclusief de daaraan voorafgaande

samenwerkingsovereenkomst

2. Selectieprocedure, inclusief beschikbaarheid aansluitpunten

3. Kaders voor initiatiefnemers

4. De formulering van de landschappelijke kaders: meer op doelen met maatregelen als

suggestie

5. Formulering eisen geluid en slagschaduw

6. Stikstof regelgeving: worden er problemen verwacht?

Met betrekking tot punt 5 hoop ik vooraf een tekstvoorstel van Eneco te ontvangen, zoals 

toegezegd in et bestuurlijk overleg. 

Concept 

Uitnodigingskader -

Suggesties voor aanvullende agendapunten zijn welkom. Tot dinsdag! 

NB: voor de bijeenkomst zijn veel te veel mensen uitgenodigd. Dit wordt nog gecorrigeerd. De 

genodigden zijn de mensen die deze mail hebben ontvangen. 

Met vriendelijke groet,  

Hans Kraaij  

Strategisch Projectmanager Duurzame Energie 





Agenda 

1. Voorstelrondje 

2. Toelichting stand van zaken door gemeente

2.1 Proces 

i. Een definitief voorstel wordt op korte termijn door college aangeboden aan de raad.

Hoofdingrediënten hiervan zijn: 1. definitieve visie en 2. uitgewerkt uitnodigingskader.

ii. Nadat de raad een besluit heeft genomen is er de mogelijkheid om initiatieven in te

dienen. De plannen kunnen direct na goedkeuring van de raad worden ingediend.

iii. Op basis van de initiatieven worden overeenkomsten gesloten en gaat de

vervolgprocedure van start.

2.2 Verwachte planning 

• Collegebesluit begin november

• Eerst mogelijke raadsbesluit valt dan op 19 december.

Verwachting is dat tussen college en raadsbesluit raadsinformatiebijeenkomsten worden 

georganiseerd door de raad. Ook zullen aan het raadsbesluit één of meerdere 

commissievergaderingen vooraf gaan. Na het collegebesluit is de raad aan zet en heeft het college 

geen invloed meer op de planning. 

3. Inhoudelijke toelichting en reactie op verstuurde reacties initiatiefnemers

3.1 Omvang zoekgebieden – Toelichting door initiatiefnemers 

Flexibiliteit en uitwerkingstruimte zijn wenselijk. Houd hierbij rekening met het verschil tussen 

bruto en netto zoekgebieden. 

Wind 

− Lijnopstelling wind is landschappelijk gezien wenselijk, hiervoor moeten zoekgebieden

worden uitgebreid met name ten noorden van Middelwetering. Dan is er ook de

mogelijkheid van 8 windmolens, in de originele zoekgebieden is in deze opstelling 6 max 7

windmolens mogelijk.

− Dergelijke opstelling is ook wenselijk voor eventuele uitbreiding van windenergie in

Woerden.

− De 800 meter kan gewaarborgd blijven.

− In het kader van participatie in het prettig om meerdere alternatieven mee te geven.

Hiervoor is ook meer ruimte nodig.



Zon 

- Veel ruimteverlies bij behoud van bestaande verkavelingsstructuur. Wenselijk om in het

uitnodigingskader meer ruimte te krijgen voor demping van sloten.

- Ook de afstand tot de sloten van 5 meter is vanuit onderhoud niet nodig. Voor onderhoud

is 1 kant van elke sloot een zone van 3 meter nodig. Onderhoud sloten zou het

uitgangspunt moeten zijn.

- Oost/west-opstelling is het meest wenselijk.

Reactie GU: Afweging behoud slagenstructuur moet naast Energie ook gemaakt worden vanuit 

Erfgoed en RO. Met de demping van sloten komt de omkeerbaarheid van het energielandschap – 

zoals opgedragen door de raad - eerder in de knel. 

3.2 Weglaten middengebied 

Vraag GU: waarom presenteren de initiatiefnemers tijdens dit overleg een kaart waarin geen 

gebruik wordt gemaakt van het middengebied? 

- Dit is in het belang van het behoud van een goede samenwerking met de grondeigenaren.

3.3 Sturen op hinder: geluidarme windmolens en bovenwettelijke eis/wens voor 

slagschaduw – toelichting initiatiefnemers 

Geluid 

- Het huidige detailniveau van het uitnodigingskader is voor deze fase ongebruikelijk en

onwenselijk in verband met aanbestedingsprocedure voor windturbines.

- Wens om hinder te minimaliseren zijn alle partijen mee eens. Echter, het effect van

brongeluid gaat marginaal zijn voor geluidbelasting op woningen.

- De afstand van 800-meter tot de woonwijken en het verplicht stellen om uilenveren is

genoeg.

- Een laag geluidsniveau van windmolens als gunningscriterium is standaard in het

aanbestedingsproces. Dus de gemeente hoeft dit niet voor te schrijven.

Reactie GU: In het conceptvoorstel is de belofte gedaan te sturen op geluidarme windmolens. Het 

is niet wenselijk om pas in de exploitatiefase te sturen op geluid en slagschaduw. Daarom is het 

wenselijk om hierover aan de voorkant afspraken te maken en deze vast te leggen. Hierbij een 

uitnodiging om mee te denken over de beste formulering. Liefst eentje die aansluit bij hoe dat 

normaal in de aanbestedingsdocumenten wordt gedaan. 

Slagschaduw 

- Initiatiefnemers geven aan verder te gaan dan de wet voorschrijft.



- Let op de formulering als een bovenwettelijke eis wordt voorgeschreven. Het exact

voorschijven van minuten of uren is praktisch niet uitvoerbaar.

Reactie GU: Hierbij een uitnodiging om mee te denken over de beste formulering. 

3.4 Gewenste detailniveau uitnodigingskader i.h.k.v. omwonendenregeling – toelichting 

door initiatiefnemers 

- Exacte invulling van de omwonendenregeling zoveel mogelijk loslaten. De verhouding

tussen verdeling grondeigenaren en omwonenden wel voorschrijven (vb. Culemborg; 80% -

20% is daarmee in lijn).

- Vertrouwen creëren door gezamenlijk invullen van de vergoedingen. Ervaring is dat dit

zorgt voor een goed gevoel in de gemeenschap. Exacte invulling van de regeling door de

gemeente draagt niet bij aan een gedragen proces en uitvoering.

3.5 Ruimte voor eventuele toekomstige woningbouw 

- Insteek van de gepresenteerde kaart - zonder invulling van middengebied - is dat

woningbouw niet onmogelijk wordt gemaakt.

Reactie GU: Alle mogelijkheden binnen de kaders van het uitnodigingskader maken woningbouw 

niet onmogelijk. Vraag: krijgen de initiatiefnemers geen spijt van weglaten middengebied als later 

blijkt dat er geen woningbouw komt. 

Reactie Eneco: Nee, omwille van de snelheid heeft schrappen van middengebied nu de voorkeur. 

Als er definitief geen woningbouw komt, kan voor het middengebied altijd nog een nieuwe 

procedure gestart worden. 

3.6  Locatie van reservering roeiwater (verschuiving van locatie scenario Ring naar locatie 

scenario Kreek) 

- Nieuwe locatie is inderdaad beter. Zoveel mogelijk aan de buitenkant van het zoekgebied is

minder last. 

3.7 Juridisch/planologische procedures 

- Wind is procedureel lastiger. Top op heden is zon gemakkelijk. Traject procedureel uit

elkaar te trekken en al eerder starten met zon.

- Verplichting in de MER om rekening te houden met beide ontwikkelingen om zo te

voorkomen dat er te weinig capaciteit of ruimte overblijft voor windenergie.



- Denk goed na over de uit te geven vergunningen voor zonnevelden.

Reactie GU: het integrale beeld land in het uitnodigingskader en later in de anterieure 

overeenkomsten. Nog gecheckt wordt of hiermee de integraliteit voldoende geborgd is. 

4. Businesscase-model 

- Initiatiefnemers willen iets meer tijd om te reageren

Reactie GU: Feedback is belangrijk. Vragen kunnen gesteld worden voor 12 september eventueel 

uitstellen. Uiterlijke reactiemogelijkheid verschuift naar donderdag 19 september. 

Van: Kraaij, Hans <h.kraaij@utrecht.nl>  

Verzonden: vrijdag 6 september 2019 10:10 

Aan: 'Hendrik Koetsier' <Hendrik.Koetsier@bhmsolar.nl>; Freek Wisseloo <freek.wisseloo@bhmsolar.nl>; 

'Inge Verhoef' <                     @live.nl>; Marcel Goossens <marcel.goossens@p2.nl>; 'Meer, Arjen van der' 

<arjen.vander.meer@bam.com>; Backer, CAM de (Karin) <Karin.deBacker@eneco.com>; Nijhoff, Hugo 

<Hugo.Nijhoff@am.nl>; Wierdsma, Redmer <r.wierdsma@utrecht.nl>; 'Visser, JTD (Jorrit' 

<Jorrit.Visser@eneco.com>;                                                       ; 'Hakkan@TomorrowEnergy.nl'; 'Valerie van 

Hagen ' <Valerie.vanHagen@statkraft.com> 

CC: Duurzame Energie Rijnenburg <duurzame-energierijnenburg@utrecht.nl>; Simon, Johan 

<johan.simon@utrecht.nl>; Oude Lohuis, Joop <j.oudelohuis@utrecht.nl>; SecretariaatvanHooijdonk 

<secretariaatvanhooijdonk@utrecht.nl>; @utrecht.nl> 

Onderwerp: Agenda bestuurlijk overleg initiatiefenemers Rijnenburg 

Beste initiatiefnemers voor energielandschap Rijnenburg, 

Maandag is er van 16 tot 17 uur een overleg waarbij ook wethouder Lot van Hooijdonk aan zal 

schuiven. De agenda voor dit overleg is als volgt: 

1. Voorstelrondje

2. Toelichting stand van zaken door gemeente

3. Toelichting van initiatiefnemers op verstuurde reacties met in ieder geval de volgende

bespreekpunten:

- Omvang zoekgebieden

- Sturen op hinder: geluidarme windmolens en bovenwettelijke eis/wens voor slagschaduw

- Gewenste detailniveau uitnodigingskader, met name voor wat betreft inpassingsmaatregelen

en de verdeling van grond-/omwonendenvergoedingen.

- Ruimte voor eventuele toekomstige woningbouw

- Locatie van reservering roeiwater (verschuiving van locatie scenario Ring naar locatie

scenario Kreek)

Business case model 

In het uitgewerkte uitnodigingskader zullen eisen worden opgenomen voor ontwikkeling van 

windmolens en zonnevelden. Om te kunnen inschatten welke eisen redelijk zijn, heeft de 

gemeente aan Ecorys opdracht gegeven om een business case model te maken. Op basis van 

dit model zal Ecorys een gevoeligheidsanalyse uitvoeren waarmee duidelijk wordt welke 







RIB Rijnenburg 4 juni 2019 

Van: Kraaij, Hans  

Verzonden: dinsdag 4 juni 2019 14:41 

Aan: Nijhoff, Hugo <Hugo.Nijhoff@am.nl>; Visser, JTD (Jorrit) <Jorrit.Visser@eneco.com>; 

@gmail.com' <                              @gmail.com>; marion@bvgebiedscommunicatie.nl; 

Robert Schenkel - Stedin (Robert.Schenkel@stedin.net) <Robert.Schenkel@stedin.net>; Faassen, Joost van 

<joost.van.faassen@utrecht.nl> 

CC: @utrecht.nl>; Oude Lohuis, Joop <j.oudelohuis@utrecht.nl> 

Onderwerp: Informatie over vanavond: RIB Rijnenburg 

Beste mensen, 

Bij deze alvast bedankt dat jullie een bijdrage willen leveren aan raadsinformatieavond over 

energielandschap Rijnenburg.  

Vanavond zal Joop Oude Lohuis jullie ontvangen bij de ingang van het Stadhuis, Stadhuisbrug 1 in 

het centrum van Utrecht.  

Om 19.30 begint de bijeenkomst in de Raadszaal. Jullie zullen allemaal een plek krijgen achter 

een tafel met een microfoon. De avond wordt opgenomen en uitgezonden via de live stream op 

internet.  

De avond begint met een interview van mij door voorzitter Dimitri Gilissen. Daarna zullen 

raadsleden vragen stellen een mij en jullie over de volgende onderwerpen:  

1. Windmolens: effecten van zoekgebieden, hoogte en eis van geluidarme windmolens op

hinder door geluid en slagschaduw.

2. Scenario’s: vergelijkbaarheid en relatie met voorstel.

3. Proces: proces van totstandkoming, terugblik procesbegeleider, bestuurlijk draagvlak

gemeenteraden omliggende gemeenten

Pauze 

4. Planologische procedures na raadsbesluit.

5. Relatie tussen energielandschap en eventuele toekomstige woningbouwontwikkeling,

inclusief infrastructuur. Relatie tot RSU en REP.

Op dit moment wordt de laatste hand gelegd aan de antwoorden op de 101 vragen van de 

VVD. Bijgesloten de vragen. De antwoorden stuur ik jullie zodra ze gereed zijn (hopelijk nog 

vanmiddag). 

SV 2019_110_101 

vragen over de toeko

Tot vanavond! 

Met vriendelijke groet,  

Hans Kraaij    

Strategisch Projectmanager Duurzame Energie 



Van: Kraaij, Hans  

Verzonden: woensdag 29 mei 2019 12:45 

Aan: 'Nijhoff, Hugo' <Hugo.Nijhoff@am.nl> 

Onderwerp: RE: Uitnodiging voor RIB op 4 juni, 19.30-22.30 

Heel fijn Hugo, 

Dank voor je snelle reactie. 

Vooruitlopend op de conceptantwoorden op de 101 vragen van de VVD die ik vrijdag zal 

versturen, wil ik je alvast één antwoord voorleggen. Het gaat over de onderbouwing van de 

redenering rond de 15 jaar die nodig is voordat er grootschalig gebouwd kan worden. 

Raadsleden zullen ongetwijfeld aan jou vragen of jij deze redenering kunt volgen.  

Daarom mijn vraag: ondersteunt de kopgroep onderstaande redenering en zo niet, 

hoe kunnen wij die aanpassen zodat dat wel het geval is?  

Hopelijk lukt het om hier uiterlijk vrijdagochtend antwoord op te geven. 

Hans 

Vraag 11. Het college geeft aan dat tot 2035 geen infrastructuur gerealiseerd kan worden voor intensieve 

woningbouw. Kan het college op basis van de procedures geldend voor het realiseren van infrastructuur dit 

statement onderbouwen en daarbij ingaan op de minimale en de maximale doorlooptijd voor deze 

investeringen aan de hand van de verplichte wettelijke stappen? 

Antwoord 11. 

De doorlooptijd van wettelijk procedures is niet bepalend voor de tijd die nodig is om grootschalige 

woningbouw inclusief verkeersontsluiting te realiseren. De voorbereiding van en het maken van bestuurlijke 

besluitvorming over visies, financiering en uitvoeringsplannen is dat wel, en in dat kader staan we pas aan 

het begin. Rijnenburg is zeer slecht bereikbaar. Voor grootschalige woningbouw moet in de polder een 

compleet nieuwe infrastructuur aangelegd worden inclusief aansluiting op het rijkswegennet en openbaar 

vervoernetwerk. Bij de planvorming voor grootschalige woningbouwontwikkeling in Rijnenburg zou de 

verkeersafwikkeling en ontsluiting dan ook een bepalende factor zijn voor de doorlooptijd. Dergelijke 

ingrijpende projecten vragen veel voorbereidings- en uitvoeringstijd. 

Ter illustratie:  

• Midden jaren ‘90 is de gemeente begonnen met een visie op hoogwaardig openbaar vervoer. Het ging 

hierbij om de introductie van een netwerk van volledig vrije hoogwaardig openbaar vervoer-assen in en 

rondom de gemeente Utrecht, waaronder verbindingen naar Leidsche Rijn en naar Utrecht Science Park. In 

eerste instantie is begonnen met de realisatie van HOV-buslijnen. In 2012 is groen licht gegeven voor 

realisatie van de Uithoflijn die naar verwachting eind 2019 in bedrijf wordt genomen. 

• In 2006 is gestart met een verkenning van de bereikbaarheidsproblemen in de regio Utrecht. In 2008 was 

er overeenstemming over de financiering en is de startnotitie voor de Ring Utrecht vastgesteld. De 

planuitwerking heeft ongeveer tien jaar geduurd en het project zal tussen 2021 en 2027 uitgevoerd 

worden. 

• In 1992 is IJburg aangewezen als Vinex-locatie. In 1996 besloot de stad Amsterdam tot aanleg van de 

wijk. In 2013 is gestart met de ontwikkeling van het gebied en in 2018 is de eerst woning opgeleverd.





Van: Kraaij, Hans  

Verzonden: woensdag 29 mei 2019 10:59 

Aan: Nijhoff, Hugo ; Visser, JTD (Jorrit) ;                               @gmail.com' ; 

marion@bvgebiedscommunicatie.nl; Robert Schenkel - Stedin (Robert.Schenkel@stedin.net)  

CC: Oude Lohuis, Joop ;                                    Wierdsma, Redmer ; Faassen, Joost van ; Goes, Judith van der ; 

Simon, Johan ; 

Onderwerp: Uitnodiging voor RIB op 4 juni, 19.30-22.30 

Urgentie: Hoog 

Beste Hugo, Jorrit, Robert, Guido, Gerard en Marion, 

De gemeenteraad heeft het initiatief genomen voor een technische raadsinformatiebijeenkomst (RIB) 

over energielandschap Rijnenburg aanstaande dinsdag (4 juni), van 19.30-22.30 in de raadszaal. In een 

RIB stellen raadsleden vragen aan mensen die zij hiervoor uitnodigen om zodoende goed hun mening te 

kunnen bepalen voor latere besluitvorming.  

De voorzitter tijdens de RIB (raadslid Dimitri Gilissen) heeft mij gevraagd om jullie uit te nodigen voor 

deze RIB. Er zal gestart worden met een inleiding waarbij de genodigde zich kunnen voorstellen en 

vervolgens zullen de raadsleden vragen stellen, waarschijnlijk in de volgende blokken: 

1. Windmolens: effecten van zoekgebieden, hoogte en eis van geluidarme windmolens op hinder door

geluid en slagschaduw.

2. Scenario’s: proces van totstandkoming, vergelijkbaarheid en relatie met voorstel.

3. Planologische procedures na raadsbesluit.

4. Relatie tussen energielandschap en eventuele toekomstige woningbouwontwikkeling.

Marion en Gerard had ik al eerder uitgenodigd. Gisteren werd duidelijk dat er ook vragen zijn die

beantwoord kunnen worden door met name Hugo en mogelijk ook door Eneco, Rijne Energie en Stedin.

Dat blijkt niet zozeer uit de vragen die hierboven staan, maar wel uit de 101 vragen die door de VVD zijn

gesteld met het verzoek die vóór 4 juni te beantwoorden. Deze gaan namelijk ook over de business case

(Eneco en Rijne Energie) en de beperkingen die gelden door de aansluitcapaciteit (Stedin). Raadsleden

willen checken of jullie onze antwoorden onderschrijven. Wij hopen natuurlijk dat dat het geval is.

Daarom stuur ik jullie vrijdag een concept van de antwoorden zodat jullie je voor kunnen bereiden en aan

kunnen geven op welke punten onze antwoorden niet in lijn zijn met wat jullie zouden zeggen.

VERZOEK 1: reageer a.u.b. uiterlijk maandag op de conceptantwoorden op de vragen van de VVD die ik

jullie vrijdag stuur.

Er wordt niet gevraagd om presentaties te geven. Er bestaat wel de mogelijkheid om antwoorden te 

illustreren met beelden. 

VERZOEK 2: stuur mij en Liz uiterlijk maandagochtend powerpointsheets die jullie willen gebruiken ter 

verduidelijking van vragen. 

De RIB is openbaar en vindt plaats in de raadszaal met live stream. Dat betekend dat heel Utrecht kan 

meekijken. 

VERZOEK 3: trek een knap pakkie aan en zorg dat je haar goed zit… 

TOT SLOT: Dit is natuurlijk heel kort dag. Ik hoop dat jullie allemaal kunnen en zo niet een passende 

vervanger kunnen regelen. Laat mij a.u.b. zo snel mogelijk weten als dat niet lukt.  

Met vriendelijke groet en alsvast bedankt voor jullie medewerking,  
Hans Kraaij  

Strategisch Projectmanager Duurzame Energie  



Bijeenkomst Initiatiefnemers 23 mei 2019 

Van: Kraaij, Hans <h.kraaij@utrecht.nl>  

Verzonden: maandag 20 mei 2019 15:12 

Aan: Duurzame Energie Rijnenburg <duurzame-energierijnenburg@utrecht.nl>; 

'arjen.vander.meer@bam.com'; 'bob@rccfr.nl'; 'cuno.grootscholten@bam.nl'; 

'Dwayne.Rutjes@statkraft.com'; 'freek.wisseloo@bhmsolar.nl'; @gmail.com'; 

'Jorrit.Visser@eneco.com'; '                @gmail.com'; 'Karin.deBacker@eneco.com'; 

'm.kok@TomorrowEnergy.nl'; 'niels.van.der.linden@statkraft.com'; 'sander@energie-u.nl'; 

'                      @live.nl'; 'Willemien.van.den.hoogen@statkraft.com'; 'Hendrik Koetsier' 

<Hendrik.Koetsier@bhmsolar.nl>; 'Nijhoff, Hugo' <Hugo.Nijhoff@am.nl>; 'Maarten De Vlugt' 

<maarten.devlugt@bhmsolar.nl>; 'Meer, Arjen van der' <arjen.vander.meer@bam.com>; 'Hakkan Yildirim' 

<hakkan@tomorrowenergy.nl>; ' @gmail.com' < @gmail.com>; 'Inge Verhoef' 

<                      @live.nl>; Simon, Johan <johan.simon@utrecht.nl> 

CC: 'Grootscholten, Cuno' <cuno.grootscholten@bam.com>; 'Linden Niels van der' 

<niels.van.der.linden@statkraft.com> 

Onderwerp: Agenda bijeenkomst Initiatiefnemers Energielandschap Rijnenburg  

Beste initiatiefnemers, 

Donderdag zijn jullie van 15.00-16.30 uur welkom bij een werksessie voor initiatiefnemers in 

ANNE, Veemarktplein 41 (op loopafstand van station en autoparkeermogelijkheid bij Jaarbeurs). 

De agenda is als volgt: 

1. Toelichting gemeente voortgang project - 20 min

a. Voorstellen nieuwe omgevingsmanager gemeente: Johan Simon

b. Planning

c. Toelichting te plannen bijeenkomsten voor grondeigenaren

d. Stand van zaken uitwerking uitnodigingskader

e. Stand van zaken second opinion en business case analyse

2. Input voor uitnodigingskader: selectie van initiatiefnemers - 20 min

3. Input voor uitnodigingskader: participatieplan - 15 min

4. Input voor uitnodigingskader: geluid en slagschaduw - 10 min

5. Input voor uitnodigingskader: natuur en landschap - 15 min

6. Afronding - 10 min

Ter voorbereiding zou het fijn zijn als jullie je voorbereiden op de volgende vragen bij de 

agendapunten 2 t/m 5: 

2a. Wat gaat er mis als we het aantal initiatieven koppelen aan het aantal aansluitpunten op 

het transformatorstation (2x50 kV en eventueel 1-3 keer 10 kV)? 

2b. Hoe kijken jullie aan tegen nieuw op te richten energiecorporaties, bijvoorbeeld bestaand 

uit bewoners van het gebied? 

3a. Welke voorbeelden zijn er beschikbaar voor verdeelsleutels voor sociale 

grondvergoedingen? 

3b. Welke informatie is beschikbaar over planschade, afhankelijk van afstanden tot 

windmolens?  

3c. Kan in het uitnodigingskader opgeschreven worden hoe de besluitvorming over besteding 

van het gebiedsfonds ingericht wordt? 

4a. Moeten we “beste beschikbare techniek” nog SMART-er maken? 










